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Vaccinatiepaspoort (lijn MP)

+ Nog te vroeg om besluiten te nemen over een coronapaspoort.

+ Nederland heeft geen bezwaar tegen een inentingsbewijs waarmee reizen of andere uitjes weer zouden kunnen.

¢ \Vaccinatiepaspoort kan wel nut hebben voor de toekomst.

+ Het debat moet daarover in Nederland gevoerd worden.

Vaccinatiepaspoort (VWS lijn)
- Daar is gisteravond ook door de Europese regeringsleiders over gesproken.
- Conclusie: nog heel veel vragen

- Bijvoorbeeld in hoeverreje na vaccinatie toch nog anderen kunt besmetten

- Hoe ga je om met mensen die —

op basis van planning / volgorde
—

nog niet in de gelegenheid zijn gesteld zich te laten

vaccineren

- Europees vraagstuk; hopelijk voor de zomervakantie duidelijkheid
- Ligt inmiddels ook een advies vanuit de Gezondheidsraad

- Kabinet komt begin maart met standpunt
- Dat advies ligt er nu. We gaan het bestuderen. Eind feb/ begin maart reactie kabinet

- Gaat dan overigens niet alleen om internationaal reizen

- Denk ook aan situaties waarbij particuliere partijen binnen Nederland vaccinatie als voorwaarde of eis zouden willen

stellen

- Belangrijk om daar nu al goed over na te denken

- Benadrukken: vaccinatie is vrijwillig

Cijfers vaccinatie (van donderdag 4 maart)

= Laats gepubliceerde cijfer: Tot en met woensdag bijna 1,5 miljoen prikken gezet. Precies: 1.470.623

o Gisteren als het goed is door grens 1,5 miljoen gegaan. Zal later vandaag uit cijfers blijken

o Ruim 1 miljoen mensen hebben eerste prik gehad

o Van hen hebben ruim 330.000 mensen ook hun tweede vaccinatie gehad, en zijn daarmee dus volledig beschermd

+ Gisteren weer dik 40.000 prikken gezet. Vandaag waarschijnlijk hetzelfde

= Afgelopen week: weekrecord: 322.380 prikken

+ Afgelopen week drie maal dagrecord verbroken. Staat nu op: 66.890 prikken

= Deze week iets minder. Komt door levering Astra waar we op wachten

+ Begonnen met achterstand, maar we hebben het been inmiddels echt bijgetrokken

¢ Ik durf wel te zeggen dat we op stoom zijn. Inmiddels boven Europees gemiddelde
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* De komende weken en maanden steeds meer versnelling. Gelijke tred met leveringen

e Eind maart zitten we op 400.000 tot bijna 500.000 prikken per week

* Medio maart naar verwachting 2 miljoen prikken

¢ Eind maart/ begin april 3 miljoen prikken

* Maar alles afhankelijk van leveringen

e Alle vaccinerende partijen zijn inmiddels aan het prikken: GGD’s, huisartsen, instellingen, mobiele teams van de

huisartsenposten, ROAZ

« Bovendien prikken nu ook met de drie verschillende beschikbare vaccins: Moderna, Pfizer én AstraZeneca.

* Trots op iedereen met wie we dit doen.

e We prikken van Schiermonnikoog tot Curacao

Waar staan we einde tweede kwartaal? (NB: dus NIET begin zomer)

¢ Uiteraard alles afhankelijk van leveringen. Dus altijd slag om arm

e Maaarrrrrr. Tromgeroffel... Eind tweede kwartaal:

o Bijna 18 miljoen (17,9) prikken gezet

o Naar verwachting dik 8 miljoen (8,2) mensen volledig gevaccineerd (hetzij met 1x Janssen, hetzij met 2 prikken van

ander vaccin)

o En 3,4 miljoen mensen die nog 2° prik moeten hebben

+ Uitgaande van een vaccinatiebereidheid van 85% betekent dit dat we eind tweede kwartaal BIINA iedereen (van 18 jaar en

ouder) tenminste een eerste prik hebben gegeven

e En van die groep is dan ruim tweederde volledig gevaccineerd

Dus: Ruim 17 miljoen Nederlanders = daarvan ongeveer 14,2 miljoen volwassen > we gaan uit van 85% vaccinatiebereidheid >

dik 12 miljoen mensen te vaccineren 2 op rand van de zomer hebben we dan tweederde van die groep (dik 8 miljoen mensen)

volledig gevaccineerd 2 en ruim 3 miljoen mensen een eerste prik gegeven = dus op drempel van de zomer BIINA iedereen die

dat wil tenminste een eerste prik

Sputnik

« EMA is een zogenaamde rolling review gestart, ten einde versneld te werken aan een besluit over mogelijke markttoelating
van dit vaccin.

« Dat is een goede zaak.

* Nederland kijkt naar elk vaccin dat door de EMA veilig en effectief wordt verklaard en dat spoedig beschikbaar zou kunnen

komen.

e Eventuele aankoop kan zowel op nationale basis, als gezamenlijk met EU partners plaatsvinden.

* Tegelijk zijn we nog lang niet zover. Het betreft de start van de zogenaamde rolling review.

* Eris nog geen enkele duidelijkheid of dit vaccin veilig en effectief zal worden verklaard en of het in de EU op de markt zal

mogen verschijnen.

e Dat proces duurt nog maanden.

e Of we dit vaccin bij een positieve uitkomst toe zouden willen voegen aan onze portfolio, ligt ook aan de omvang en tempo
van potentiéle beschikbaarheid (dus: hoeveel ze wanneer kunnen leveren).

* De schaarste tav vaccins speelt vooral nu. Vanaf het tweede kwartaal zal de beschikbaarheid van reeds ingekochte vaccins

echt op gang komen.

e Het is de vraag of aankoop van dit vaccin dan nog noodzakelijk zal zijn.
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Onderwerp: Nieuwsoverzicht 5 maart

Goedemorgen| REI
Vanochtend valt het mee qua coronanieuws op de voorpagina in de kranten. Enkele kranten hebben het over coronatesten op de

voorpagina, maar er is duidelijk aandacht voor andere onderwerpen. In een aantal kranten wordt er gesproken over het spoetnik

vaccin, maar vooral over of het er daadwerkelijk gaat komen en het Europese politieke spel erover.

Corona geen invloed op geestelijke gezondheid Nederlanders

Meerdere kranten wijden een artikel aan het onderzoek van CBS waaruit blijkt dat Nederlanders in het afgelopen jaar nauwelijks
mentaal ongezonder zijn geworden. De cijfers uit het onderzoek zijn namelijk dat 12% van de Nederlandse bevolking van 12 jaar of

ouder psychisch ongezond is. Dit getal was de afgelopen vier jaar exact hetzelfde. Daarnaast staat in het artikel dat jongeren juist

het minst last hebben van psychische klachten en de 18- tot 40 jarigen het meest vatbaar zijn. Of deze extra lange lockdown

invloed heeft op de geestelijke gezondheid kan alleen nog niet gezegd worden.

Vaccinatiepaspoort

Het vaccinatiepaspoort of een negatieve test om toegang te krijgen blijven thema’s in de kranten. Zo zijn er columnisten die

aangeven dat het zorgt voor een tweedeling in de samenleving. In het AD geven ze ook aan dat ze in Den Haag nog niet klaar zijn

voor het vaccinatiepaspoort, maar er in Brussel al wel stappen voor worden gezet.

Pfizer en AstraZeneca beschermen ouderen even goed

In een artikel in het NRC gaat het over het Britse onderzoek dat de vaccins van Pfizer en Astrazeneca ouderen even goed

beschermen. Na 1 prik is binnen vier weken het risico met 60 a 70% verlaagd. Naar aanleiding van deze resultaten heeft het

kabinet dan ook de gezondheidsraad verzocht om uit te zoeken of AstaZeneca ook gebruikt kan worden bij 65+ers.

Sneltesten

In Trouw wordt er geschreven over de vele corona sneltesten die we als Nederland in bezit hebben, maar niet gebruiken. Zo

hebben we in Nederland zeker 26 miljoen op voorraad en die gebruiken we niet. Op veel plekken snakken ze naar deze testen,

maar worden ze niet gebruikt omdat de overheid de resultaten afwacht van de pilots die zijn gedaan.

Laboratorium testen

In de Volkskrant benadrukken ze de kosten die er gemaakt worden aan acht grote laboratoria. Verschillende laboratoria krijgen al

maandelijkse miljoenen euro’s voor veelal onbenutte testcapaciteit. De overheid heeft contracten afgesloten met deze partijen

waarbij ze een vergoeding krijgen voor een gegarandeerd aantal testen. Maar ook wanneer deze testen niet uitgevoerd warden.

Hierdoor gaat het in de regio Utrecht over bijna 1 miljoen euro per week, terwijl ze niet zoveel test analyseerde.

- De garantiestellingen zijn aangegaan om labcapaciteit te kunnen garanderen in een tijd waarin de labcapaciteit schaars was en de

testvraag zeer hoog.
- De benutting verschilt uiteraard van maand tot maand, maar is nu niet 100% vanwege de lage testvraag
- De Hoog Volume laboratoria nemen aongeveer 80% van de PCR-stromen uit de GGD-teststraten voor hun rekening. Hiervan nemen

de labs met grote contracten (de megalabs zoals Volkskrant ze noemt) ongeveer 55% voor hun rekening.
- Het aandeel van de labs met grote contracten was halfseptember ongeveer 19% en is sinds die tijd dus flink verhoogd. Het

aandeel van deze labs zal verder worden verhoogd als er grote aantallen testen worden afgenomen en geanalyseerd (dit wordt dan
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ongeveer 70%).
- De Dienst Testen houdt bij de verdeling van de teststromen rekening met verschillende aspecten.
- Naast de afgegeven financiéle garantstellingen, wordt bijvoorbeeld ook rekening gehouden met doorlooptijden, het voorbereid

zijn op piekbelastingen en duurzaamheid/betrouwbaarheid van de gemaakte afspraken.
- Vanuit het perspectief van continuiteit (in stand blijven van de infrastructuur) en snelheid is het ook belangrijk dat de MML’s

verantwoordelijk blijven voor de reguliere en klinische COVID19-diagnostiek van de eigen patiénten.
- Daarnaast is bijvoorbeeld de keuze gemaakt om voorrangsstromen voor zorg- en onderwijspersoneel naar de regionale MML'’s te

sturen.

- De reden hiervoor is eenvoudig: de testuitslag is er bij deze MML’s sneller waardoor zorgmedewerkers en onderwijzers ook weer

sneller aan het werk kunnen.

- Belangrijk bij de verdeling van de teststromen is ook de hoeveelheid laboratoria en de geografische spreiding ervan over

Nederland. Dit zorgt ervoor dat Nederland ook voorbereid is op nieuwe pieken in het testen en op regionale uitbraken.

- Voor een PCR-test geldt vooralsnog een maximumtarief van € 65,- voor labdiagnostiek. Op dit moment wordt het gehanteerde

tarief voor PCR-testen heroverwogen. Het is de bedoeling dat in maart een nieuw tarief wordt vastgesteld. Dit nieuwe tarief zal

worden gehanteerd met ingang van nieuwe contracten met laboratoria.

Huisarts vaccineert pas na handtekening

In Meijel vaccineert een huisarts alleen patiénten die een verklaring ondertekenen. De huisarts zelf zegt dat het een informatiebrief

is die hij de patiénten laat tekenen, maar de IGJ is het er niet mee eens. De reden dat de huisarts de patiénten de brief laat

ondertekenen is omdat die het belangrijk vindt dat ze goed geinformeerd zijn.

Artikel over Essure van Bayer

In NRC een interview met Charlotte van Loos-Jungblut over het sterilisatiemiddel Essure van Bayer. Vooral een persoonlijk verhaal

over hoeveel last ze er van heeft gehad. Artsen konden haar ook niet helpen en gaven vooral aan het niet door het product kon

komen. Na vele jaren ontdekte ze pas hoe het daadwerkelijk zat. Momenteel is ze nog steeds herstellende. Ze wil vooral dat Bayer

zijn verantwoordelijkheid neemt en erkent dat ze deze fouten hebben gemaakt.

- Het is enorm vervelend als vrouwen gezondheidsklachten ervaren na gebruik van het sterilisatieproduct Essure.

- Aan het gebruik van een medisch hulpmiddel zit helaas altijd een zeker risico. Sommige risico’s worden pas na verloop van tijd,

soms na jaren, zichtbaar.

- De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) zag in 2014 een lichte stijging van het aantal meldingen over incidenten met het

sterilisatieproduct Essure. Toen bleek dat er een groep vrouwen is die serieuze gezondheidsklachten ervaart na de Essure sterilisatie.

- De klachten die door vrouwen worden gemeld, waren voor de inspectie reden nader onderzoek te laten doen bij het RIVM.

- Het RIVM heeft de klachten verder in kaart gebracht. Dit onderzoek is in 2016 afgerond. Vrouwen kunnen met de klachten of

vragen nog altijd contact opnemen met het Landelijk Meldpunt Zorg.

- Bayer heeft inmiddels besloten om vrijwillig te stoppen met de verkoop van Essure in alle landen. Per 1 juli 2017 was de verkoop
al in veel landen gestopt. Dat gebeurde ook in Nederland. Per 31 dec 2018 is de verkoop ook in de VS gestopt.

- Wanneer bij patiénten die ernstige schade hebben ondervonden van Essure kan worden vastgesteld dat dit een gevolg is van een

gebrek aan het product, dan is de fabrikant aansprakelijk en kan compensatie gevraagd worden.

Ziekenhuizen noorden krimpen zorg in

In NRC nog een heel kort bericht over dat ziekenhuizen in het noorden van Nederland de reguliere zorg weer inkrimpen. De druk

op de zorg is daar weer hoger aan het worden en in Emmen hebben ze daarnaast ook te maken met een uitbraak op twee

afdelingen in het ziekenhuis.

Fijne dag!
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